



40th Anniversary

**THE ASSOCIATION IS PLEASED TO ANNOUNCE
THE ESTABLISHMENT OF THE
MS. EULOINE G. TRAPP
MEMORIAL SCHOLARSHIP**

*TO BE AWARDED TO A DESERVING STUDENT AND PARTICIPANT IN THE
PEMBROKE AND AREA ANNUAL FIDDLING AND STEP-DANCING CONTEST*

OUR MISSION STATEMENT:

***INSPIRED BY OUR RICH HERITAGE OF TRADITIONAL FIDDLING AND
STEP-DANCING, WE ARE COMMITTED TO THE FOSTERING,
SUPPORTING AND NURTURING OF ANY CONCEPT THAT WILL
PROMOTE AND SAFEGUARD THIS CULTURAL AND HISTORICAL
PHENOMENON FOR FUTURE GENERATIONS.***

Three (\$2,000, \$1,000 and \$1,000) Scholarships will be awarded during the 2015 Contest in memory of Ms. Euloine G. Trapp, a generous Benefactor who was a life-long fan of music and traditional fiddling. Ms. Trapp was born in Pembroke and returned to her beloved Ottawa Valley after a career in teaching at the elementary level in various centres throughout the Province of Ontario, that is - Timmins, Toronto, London and Perth. An accomplished piano player, her love of children fostered a natural attraction and interest to the Pembroke Fiddling Contest, especially in the performances of the young participants.

APPLICANTS:

Must have finished a high school program and have been accepted in the first year of a post-secondary institution for the 2015 fall term, and must be a participant in the 2015 Contest.

APPLICATIONS:

Available on the Association's website: www.bright-ideas-software.com/pembrokefiddle
Or request by e-mail: rhlev@nrtco.net or dhickey@magma.ca



40ième Anniversaire

L'ASSOCIATION «THE PEMBROKE AND AREA FIDDLING» EST HEUREUSE D'OFFRIR UNE BOURSE D'ÉTUDES À LA MÉMOIRE DE
MME. EULOINE G. TRAPP

CETTE BOURSE SERA PRÉSENTÉE À UN ÉLÈVE MÉRITANT ET PARTICIPANT À LA COMPÉTITION ANNUELLE DE VIOLIN ET DANSE À CLAQUETTE DE PEMBROKE

NOTRE MISSION :

«INSPIRÉE D'UN RICHE HÉRITAGE DE MUSIQUE ET DE DANSE FOLKLORIQUES, NOUS NOUS ENGAGEONS À ENCOURAGER ET APPUYER TOUT CONCEPT POUVANT PROMOUVOIR ET SAUVEGARDER CET ACQUIS CULTUREL POUR DES GÉNÉRATIONS FUTURES»

Trois bourses (2,000\$, 1,000\$, 1,000\$) sera remise durant le concours de 2015 à la mémoire de Mme. Trapp, une généreuse bienfaitrice et amatrice de musique et de piano. Mme. Trapp est née à Pembroke et y est revenue après avoir fait carrière en éducation, ayant enseigné en Ontario au palier élémentaire.

DEMANDEUR:

Doit avoir terminé l'école secondaire et avoir été accepté dans la première année d'un programme d'institution post-secondaire cette année (2015). Doit être participant à la compétition de cette année (2015).

FORMULAIRE DE DEMANDE:

Disponible sur le site de l'Association soit: www.bright-ideas-software.com/pembrokefiddle ou via courriel: rhlev@nrtco.net ou dhickey@magma.ca